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Onderwerp 

Jongerenontmoetingsplek in Hilversumse Meent en Anna’s Hoeve 

Kernboodschap 

Wij hebben besloten de besluitvorming over het wel of niet plaatsen van een jongerenontmoetingsplek 

(JOP) in de Hilversumse Meent en Anna’s Hoeve op te schorten en eerst jongerenbeleid gericht op 

voorzieningen voor jongeren in de wijk te ontwikkelen. Door het opstellen van beleid over voorzieningen 

voor jongeren, stellen we kaders waarbinnen activiteiten en voorzieningen voor en door jongeren plaats 

kunnen vinden. Uit het beleid moet blijken of het plaatsen van een JOP de juiste voorziening is om voor 

jongeren een ontmoetingsplek in de openbare ruimte te creëren en hiermee jongerenoverlast in de wijk 

tegen te gaan.  

 

Aanleiding 

In de wijken Hilversumse Meent en Oost (Anna's Hoeve) wonen veel jongeren. Jongeren die elkaar graag 

in de wijk willen ontmoeten. Al vele jaren wordt in beide wijken met jongeren, politie, jongerenwerkers 

en bewoners (-organisaties) gesproken over het plaatsen van een jongerenontmoetingsplek (JOP), als 

voorziening voor de jongeren in de openbare ruimte, waar ze elkaar kunnen ontmoeten. Betrokken 

organisaties en politie kunnen de jongeren hier naartoe verwijzen op het moment dat ze in andere delen 

van de wijk voor overlast zorgen.  

 

In de wijk Oost is in 2018, na locatieonderzoek, het grasveld naast het Davy Klaasen Johan Cruijffcourt, 

als meest geschikte plek voor een JOP aangewezen. In juli 2019 is er een burgemeestersbrief gestuurd 

naar de gemeenteraad, naar aanleiding van raadsvragen van de fractie Hart voor Hilversum, waarin het  

college de mening van de fractie deelt dat de jongeren in Oost een volwaardige JOP verdienen. Tevens 

heeft het college daarbij ook aangegeven dat de gekozen oplossing op zoveel mogelijk commitment uit de 

omgeving moet kunnen rekenen. Dit jaar heeft een aantal bewoners proactief hun bezwaar tegen de 

aangewezen locatie bij de gemeente kenbaar gemaakt. 

 

In de Hilversumse Meent wordt al meer dan tien jaar gesproken over een eigen plek voor de jongeren uit 

de wijk. Hier is, na locatieonderzoek, de fietscrossbaan langs de Hilversumse Meentweg als enige, 

geschikte locatie voor een JOP bevonden. Bewoners zijn betrokken geweest bij het proces, met name door 

de relatie met de Stichting Hilversumse Meent. Omwonenden van de fietscrossbaan hebben destijds hun 

bezwaren tegen deze locatie kenbaar gemaakt en in juli 2011 is er aan hen een brief door het college 

gestuurd, met de toezegging dat er in Hilversumse Meent geen JOP wordt gerealiseerd.  

Toch blijft de JOP in de wijk een onderwerp van gesprek, in relatie tot de bestaande jongerenoverlast. De 

gesprekken met de stichting Hilversumse Meent, bewoners en partners in de wijk zijn hervat. Naar 

aanleiding van deze gesprekken hebben de omwonenden dit jaar een petitie ingediend waarin ze wederom 

aangeven het niet eens te zijn met de realisatie van een JOP op de fietscrossbaan langs de Hilversumse 

Meentweg.  

 

Besluit 

Het idee om twee JOP’s te plaatsen in Oost en de Hilversumse Meent, is ontstaan uit een situatie van 

jongerenoverlast. Daarmee is het plaatsen van een JOP een korte termijn oplossing om jongeren een plek 

te geven in de openbare ruimte en hiermee de overlast te concentreren.  



Het college ziet de JOP  nadrukkelijk niet als dé oplossing voor alle overlast en beschouwt de JOP slechts 

als een instrument, waaraan op dit moment geen beleid ten grondslag ligt.  

 

Wij hebben alle mogelijke scenario’s met betrekking tot het wel of niet plaatsen van de JOP’s besproken. 

Het scenario waarin wij besluiten tot het plaatsen van de JOP’s, leidt ongetwijfeld tot veel ongenoegen 

onder de bewoners in de wijk; met name de omwonenden van de aangewezen locaties. Het is aannemelijk, 

dat als wij besluiten de JOP’s te plaatsen, er veel formele bezwaarschriften ingediend zullen worden. 

Wanneer wij besluiten geen JOP’s te plaatsen, nu niet en in de toekomst niet, betekent dat, dat jongeren 

geen eigen plek hebben in de openbare ruimte in de vorm van een JOP en daarmee de kans op overlast 

blijft bestaan. Tevens wordt de belofte die gedaan is aan de jongeren, politie en (maatschappelijke) 

organisaties niet nagekomen. 

 

Al geruime tijd wordt gesproken over welke plek jongeren in de openbare ruimte hebben en daarmee in de 

samenleving. Er bestaat beleid voor jongeren over sport, werk, welzijn en zorg, echter is er geen beleid 

over hoe de gemeente de voorzieningen voor jongeren in de wijk ziet. Hierbij gaat het bijvoorbeeld om: 

sport, talentontwikkeling, ontmoeten. Het college vindt het belangrijk, om eerst, samen met partners, zich 

hierover uit te spreken en hiermee jongeren serieus te nemen en in hen te investeren voor de toekomst van 

Hilversum. Uit dit beleid zal blijken of een JOP wel of niet de juiste voorziening is om ontmoeting van 

jongeren in de openbare ruimte te faciliteren.  

 

Daarnaast is het college van mening dat het plaatsen van een JOP in de huidige covid-19 situatie niet 

passend is binnen de landelijke maatregelen en daarmee de beeldvorming richting alle inwoners van 

Hilversum. Een JOP is een container, met drie gesloten zijden en een open voorkant. Het college vindt het 

op dit moment niet wenselijk een plek voor jongeren te faciliteren, waar zij op een kleine oppervlakte, 

fysiek bij elkaar komen.   

 

Om bovenstaande redenen hebben wij besloten, de besluitvorming over het wel of niet plaatsen van een 

JOP, op te schorten.  

 

Communicatie  

Na het collegebesluit en voor het versturen van deze raadsinformatiebrief (met cc naar de pers), zijn de 

betrokken bewoners (zowel voor- als tegenstanders), maatschappelijke organisaties, politie en partners 

schriftelijk geïnformeerd over het genomen besluit tot het opschorten van de besluitvorming over het wel 

of niet plaatsen van een JOP in Anna’s Hoeve en Hilversumse Meent. Omdat de jongerenwerkers in de 

wijk in direct contact staan met de betrokken jongeren, hebben zij de jongeren geïnformeerd over het 

collegebesluit.  

 

Er van uitgaande u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd, 

 

Burgemeester en wethouders van Hilversum, 

de gemeentesecretaris, de burgemeester, 

  

D. Emmer P.I. Broertjes 

 

 
 

Bijlage(n): n.v.t.  

 

Deze raadsinformatiebrief is digitaal beschikbaar op internet onder “Vergaderstukken”, B&W-vergadering van 27 oktober 
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